
Máté Rita vagyok, házas, 2 fiú gyakorló édesanyja. Pályázati referensként dolgozom 2005 óta a Pécsi 
Tudományegyetemen. Egyetemi munkáim során számos kiemelt projekt pénzügyi menedzsmentjét 
vezetem a résztvevő szervezeti egységekkel kiváló munkakapcsolatot kialakítva. Mindig fontos volt 
számomra, hogy az adott szakterületen ne csak egy másik egyetemi kollegával működjek együtt, 
hanem megismerjem őket emberként is. Az elmúlt másfél év viszont folyamatosan próbára teszi az 
emberi kapcsolatokat, a családokat és a szervezeti együttműködéseket.  
A bő egy évtizednyi munkatapasztalatom során egy dolgot tudok kiemelni, ami mindig állandó, ez pedig 
a változás. Legyen szó elszámolási útmutatókról, jogszabályokról vagy szervezetről, aki proaktívan 
elébe tud menni egy folyamatnak, az mindig előnyösebb helyzetből várhatja a következő lépést. Az 
Üzemi Tanács választáson való indulással az a célom, hogy felelősen tudjam képviselni a dolgozók 
mögötti emberek és családjaik érdekeit, ne érje őket felkészületlenül a folyamatos változás és a 
lehetséges forgatókönyvek közül mindig a számukra legjobbat tudják választani. 
 
 

 


